

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR RESTRICTED  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE L/3343  
12 February Limited Dic

L/3343  
12 February 1970

Limited Distribution

**Limited Distribution**

Original: English/French  
anglais/français

Communication from the Delegation of Poland.

The following communication, dated 11 February 1970, has been received from the permanent delegation of Poland.

With reference to the report<sup>1</sup> on the second annual review in accordance with the Protocol for the Accession of the Polish People's Republic to the General Agreement on Tariffs and Trade, I have the honour to inform you that Poland's imports in 1969 from countries Members of GATT amounted (according to provisional figures) to about \$1,350 million, which represented an increase of 8.7 per cent in comparison with 1968.

Poland has thus fulfilled its commitments for 1969 under the Accession Protocol.

1 L/3315

## COMMERCE AVEC LA POLOGNE

## Communication de la délégation de Pologne

La délégation permanente de Pologne a fait parvenir au secrétariat la communication suivante, en date du 11 février 1970.

Me référant au rapport<sup>1</sup> du deuxième examen au titre du Protocole d'accession de la République populaire de Pologne à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce, j'ai l'honneur de vous informer que les importations polonaises en provenance des pays membres du GATT se sont chiffrées en 1969 (selon des données provisoires) à 1 350 millions de dollars environ, ce qui représente une augmentation de 8,7 pour cent par rapport à 1968.

La Pologne a donc respecté ses engagements pour 1969 au titre du Protocole de son accession.

L/3315